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Ridskolans organisation från hösten 2020 och framåt 

Styrelsen gick igenom förutsättningarna inför hösten. 

Styrelsen beslutade att ca 6,5 årsarbetare fördelat över de roller som behöver besättas är 

rimligt (vilket även är enligt budget). Antalet årsarbetare inkluderar också lejda tjänster för att 

ge en rättvisande bild av hela personalbehovet. Vi ligger idag på ca 6,3 årsarbetare. Med 

sjukdom nu under våren är det lite svårt att ha en tydlig bild av det exakta behovet i ett 

normalläge, vi har fått pussla ganska mycket med extrapersonal. 

Styrelsen diskuterade olika alternativ för styrningen av verksamheten. Styrelsen beslutade att 

vägen framåt behöver bygga på en roll med ett tydligt chefs- och ledarskap som ansvarar för 

samtliga funktioner, samt har det övergripande ansvaret för verksamheten och ekonomin. 

Styrelsen beslutade att till mötet den 25 maj tar ordförande fram underlag i förhållande till de 

olika alternativen. Beslut om organisation från hösten behöver fattas vid nästa möte (påverkan 

på all personal, schemaläggning, elevscheman). 

Nästa möte 

Nästa ordinarie möte hålls den 25 maj 2020 klockan 18.30. 


